
 

 

Referat af generalforsamling 

Skovskifte grundejerforening  d.2.6.2015 

 

Formanden bød velkommen  

Birgit Ingemann blev valgt til dirigent. 

Generalforsamlingen var lovlig indkaldt 

 

Formandens beretning: 

1.Vejproblemer,vand  og dræn 

Følgende husnumre havde problemer af den ene eller anden slags. 

Nr.49 regnvandsproblemer 

Nr289 har etableret afløb 

Nr 115 Bent Knudsen  har et gammelt kort over afløb 

Nr 139ny ejer, har selv betalt udgifterne 

Nr 57 ny ejer ,mener ikke grøfterne er OK 

 

2.Kommunens miljøarbejder Kennenth Enemark Lund tlf 73767351 

 

3.TV og Fibernet: Alle vender tilbage hvis man er interesseret     

  Eu støtte :OK 

  Græsslåning :OK 

  Formandens beretning blev godkendt 

 

4.Forelæggelse af regnskab / Marie Bjerrum-Regnskabet blev godkendt 

 

5 Budget for 2016 blev godkendt 

 

6 Valg til bestyrelsen 

Per Jepsen, Marie Bjerrum ,Bent Frederiksen, Claus Madsen og Kamma Zerrahn. 

 

Revisor: Grethe Krogh og Gunnar Steffensen 

Revisor suppleant Sten Lund Skovskifte 101 

 

7 Kontingent blev fastsat til 1000,00kr 

 

8 Eventuelt: Grethe gav ros til bestyrelsen 

 Bent Knudsen gav udtryk for at man skulle stoppe vandet før det kom ud af ens 

indkørsel evt. forbyde flisebelægninger i stedet skulle man bruge græsarmeringer 

 

Generalforsamlingen sluttede i god ro og orden  

sekretær 

Kamma Zerrahn 


